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Protokół nr 29/08 
posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

w dniu 23 października 2008 roku w Urzędzie Miejskim w Suwałkach,  
ul. Mickiewicza 1,  pokój nr 146, w godz. od  1530 do 1620. 

 
Obecni członkowie Komisji: 

1. Zdzisław Siemaszko – przewodniczący,  
2. Mieczysława Gajewska,   
3. Zdzisław Koncewicz, 
4. Ryszard Perkowski, 
5. Ewa Sidorek,      
6. Mieczysław Urbanowicz,    
7. Andrzej Turowski, 
8. Tadeusz Zamaro – wiceprzewodniczący, 

w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Włodzimierz Marczewski – przewodniczący RM, 
2. Józef Gajewski – prezydent miasta, 
3. Czesław Renkiewicz – zastępca prezydenta, 
4. Marek Buczyński – zastępca prezydenta, 
5. Wiesław Stelmach – skarbnik miasta,  
6. Agnieszka Wojtych-Kowalewska – Wydz. AGP. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Do protokołu nr 28/08 posiedzenia Komisji z dnia 18 września 2008 roku nie 
wniesiono uwag, wobec czego protokół został przyjęty przez Komisję. 

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Siemaszko – powitał zebranych i zapytał 
o uwagi do przesłanego porządku posiedzenia. 

Marek Buczyński zgłosił wycofanie z porządku obrad punktu dotyczącego 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zasad i trybu przyznawania 
stypendiów Miasta Suwałki uczniom i studentom. 

Józef Gajewski zgłosił natomiast wycofanie punktu dotyczącego zaopiniowania 
projektu uchwały w sprawie ustalenia płatnego parkowania oraz wysokości 
stawek za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w 
strefie i sposobu ich pobierania ze względu na to, Ŝe komisje, które rozpatrywały 
ten projekt uchwały zgłosiły wnioski. Będą one przeanalizowane i ewentualnie 
przyjęte, a poprawiony projekt uchwały w późniejszym terminie trafi na 
komisje. 

Radni zaakceptowali zmiany i przyjęli do realizacji następujący porządek: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podwyŜszenia kapitału 
zakładowego Przed. Gospodarki Komunalnej w Suwałkach Spółka z o.o. 
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oraz dopłaty z tytułu obsługi kredytów zaciągniętych przez Spółkę na 
budowę budynków komunalnych. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na wniesienie 
wkładu niepienięŜnego (aportu) do spółki. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 
zadań Miasta Suwałki realizowanych w roku 2008 ze środków Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Centrum Sztuki 
Współczesnej – Galerii Andrzeja Strumiłły w Suwałkach. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego kwartału zawartego pomiędzy ulicami: T. 
Noniewicza, Ciesielską, 1 Maja, Sejneńską i Placem M. Konopnickiej w 
Suwałkach. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnym 
Rady Miejskiej oraz rozliczania kosztów podróŜy słuŜbowych. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 
2008r. 

8.  Wolne wnioski. 
 
Ad pkt. 1 – projekt uchwały w sprawie podwyŜszenia kapitału zakładowego 
Przed. Gospodarki Komunalnej w Suwałkach Spółka z o.o. oraz dopłaty z tytułu 
obsługi kredytów zaciągniętych przez Spółkę na budowę budynków 
komunalnych – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” – 8 
radnych /jednomyślnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie podwyŜszenia kapitału zakładowego Przedsiębiorstwa Gospodarki 
Komunalnej w Suwałkach Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością oraz 
dopłaty z tytułu obsługi kredytów zaciągniętych przez Spółkę na budowę 
budynków komunalnych – opinia stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
         
Ad pkt. 2 – projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na wniesienie wkładu 
niepienięŜnego (aportu) do spółki – stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” – 8 
radnych /jednomyślnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie wyraŜenia zgody na wniesienie wkładu niepienięŜnego (aportu) do 
spółki – opinia stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad pkt. 3 – projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań 
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Miasta Suwałki realizowanych w roku 2008 ze środków Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych – stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu. 
 
Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” – 8 
radnych /jednomyślnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
zmieniający uchwałę w sprawie określenia zadań Miasta Suwałki realizowanych 
w roku 2008 ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych – opinia stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad pkt. 4 – projekt uchwały w sprawie utworzenia Centrum Sztuki 
Współczesnej – Galerii Andrzeja Strumiłły w Suwałkach – stanowi załącznik nr 
8 do protokołu. 
 
Marek Buczyński wyjaśnił, Ŝe na posiedzeniu komisji Kultury, Sportu i 
Turystyki został zgłoszony wniosek o napisanie w uzasadnieniu do projektu 
uchwały informacji o skutkach finansowych – te dane zostały dopisane i dlatego 
dołączone jest poprawione uzasadnienie do projektu uchwały. Inne zapisy nie 
zostały zmienione ani w projekcie uchwały, ani w uzasadnieniu. 
Podał, Ŝe trwają rozmowy z Andrzejem Strumiłłą w sprawie ustalenia formuły 
prawnej udostępnienia jego prac i w przyszłym tygodniu planowane jest 
podpisanie umowy. 
Obecnie ROKiS jest właścicielem ok. 70 prac Andrzeja Strumiłły i te prace będą 
eksponowane w galerii. Będą umieszczone równieŜ prace innych artystów, bo 
muzeum kupuje prace m.in. Stanisława Wosia. Celowo galeria w nazwie ma 
zapisane „Centrum Sztuki Współczesnej”, Ŝeby prezentować nie tylko prace 
Andrzeja Strumiłły, ale równieŜ innych artystów. 
 
W głosowaniu: 
za   - 7 radnych, 
przeciw   - 0, 
wstrzymał się - 1 radny, 
 
Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie utworzenia Centrum Sztuki Współczesnej – Galerii Andrzeja Strumiłły 
w Suwałkach – opinia stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad pkt. 5 – projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego kwartału zawartego pomiędzy ulicami: T. Noniewicza, 
Ciesielską, 1 Maja, Sejneńską i Placem M. Konopnickiej w Suwałkach – 
stanowi załącznik nr ... do protokołu nr XXVIII/08 sesji Rady Miejskiej w 
Suwałkach z dnia 29 października 2008 roku. 
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Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” – 8 
radnych /jednomyślnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego kwartału 
zawartego pomiędzy ulicami: T. Noniewicza, Ciesielską, 1 Maja, Sejneńską i 
Placem Marii Konopnickiej w Suwałkach – opinia stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu. 
 
Ad pkt. 6 – projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnym Rady 
Miejskiej oraz rozliczania kosztów podróŜy słuŜbowych – stanowi załącznik nr 
11 do protokołu. 
 
Włodzimierz Marczewski poinformował, Ŝe przedłoŜony projekt  uchwały 
wprowadza jedną zmianę, a mianowicie zawiera propozycję rozliczania 
przejazdu w podróŜy słuŜbowej pojazdem prywatnym, zgodnie z 
rozporządzeniem Min. Spraw Wewnętrznych i Administracji. 
 
W głosowaniu: „za” – 8 radnych /jednomyślnie/ Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnym Rady 
Miejskiej oraz rozliczania kosztów podróŜy słuŜbowych – opinia stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad pkt. 7 – projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2008 r. – 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Wiesław Stelmach omówił zmiany zaproponowane w projekcie uchwały i 
dodał, Ŝe będą jeszcze dodatkowo wprowadzone na sesji Rady autopoprawki, 
które przedstawia wniosek (stanowiący załącznik nr 14 do protokołu). 
 
Radni nie zgłosili zapytań i w głosowaniu: 
za   - 7 radnych, 
przeciw   - 0, 
wstrzymał się - 1 radny, 
Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie zmian w budŜecie miasta na 2008 rok wraz ze zgłoszonymi 
autopoprawkami – opinia stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Ad pkt. 8 – wolne wnioski. 
Zdzisław Siemaszko odczytał pismo Stowarzyszenia Pracodawców (załącznik 
nr 16 do protokołu) o tym, Ŝe Związek Pracodawców SSP nie zgłasza 
zastrzeŜeń do zaproponowanych kryteriów udzielania ulg w podatku od 
nieruchomości. 
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Ewa Sidorek nawiązała do problemu płatnego parkowania w centrum Suwałk – 
wprawdzie projekt uchwały nie będzie w najbliŜszym czasie rozpatrywany, ale 
jako osoba mieszkająca na ul. Kościuszki podzieliła się uwagami i opiniami 
zgłaszanymi przez mieszkańców. Uznała, Ŝe przy wprowadzeniu opłat za 
parkowanie najniŜszą stawkę naleŜy zastosować za pierwsze pół godziny 
parkowania, aby umoŜliwi ć mieszkańcom załatwienie sprawy i zwolnienie 
miejsca, Ŝeby przyjeŜdŜający szybko zwalniali miejsce. Opłata za następne 
godziny powinna być wyŜsza, Ŝeby odstraszała potencjalnych parkujących, 
którym nie będzie opłacało się postawić samochodu na klika godzin. Zwróciła 
uwagę, Ŝe naleŜy wziąć równieŜ pod uwagę osoby mieszkające w rejonie strefy i 
ustanowić opłaty abonamentowe na poziomie 12 zł miesięcznie. 
 
Józef Gajewski przyznał, Ŝe projekt wprowadzenia płatnych stref parkowania w 
centrum Suwałk wzbudził spore emocje i wywołał dyskusję. Trudno znaleźć 
rozwiązanie, które zadowoli wszystkie strony, kaŜdy widzi swój interes i przez 
ten pryzmat patrzy na problem. Projekt uchwały został przygotowany w tym 
celu, aby poprawić płynność ruchu w centrum miasta oraz ułatwić mieszkańcom 
dostęp do banków i urzędów. Podkreślił, Ŝe opinie i głosy mieszkańców są 
sprzeczne, więc skoro nie moŜna określić jednoznacznego kierunku działania, to 
moŜe pozostać sytuacja bez zmiany. 
 

Protokołowała:               Przewodniczący 
                Komisji  Finansowo-BudŜetowej   

Anna Prusinowska  
Podinspektor BRM           

                       Zdzisław  Siemaszko  
 

 
 
 


